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COMISSIÓ DE RECERCA 
CAMPUS DE CIÈNCIES DE LA SALUT DE BELLVITGE 
 
Número de sessió 2/22 
 
 
Data 30/06/2022  Sessió ordinària de la Comissió de Recerca 
 
 
Assistents:  L. Pérez, A. Llobet, R. Pallarés, R. Estévez, F. Ventura,  V. Moreno, J.L. Rosa, RM. 
Garcia   S’excusa: I. Gil, J. Comín, F. Fernández, A. Tortosa, M. Aragó, J. López.  
 
 
Ordre del dia 

1. Aprovació de l’acta de l’11/2/22. 
2. Informe del president. 
3. Ajuts (Finalització de Tesi, Retenció de Talent)  
4. Renovació o ratificació dels membres de la Comissió. 
5. Torn obert de paraula. 

 
Desenvolupament de la sessió: 
 

1. El Dr. Rosa presenta l’acta de l’11/2/22 i s’aprova sense cap esmena. 
 

2. Informe del president. 
 
El Dr. Rosa informa que els CCiT van fer una jornada de divulgació i presentació dels serveis 
del Campus Bellvitge conjunta amb IDIBELL en el HUB el 21/4/22. Posteriorment, van tenir 
una reunió els investigadors del Campus amb el Director dels CCiT Dr Sangüesa on ens va 
explicar la nova estructura dels CCiT i on es va presentar al nou Cap de l’estabulari de 
Bellvitge: Ivan Ortega.  
 
Informa que el 3/6/22 es va publicar una convocatòria de projectes de recerca finançada per 
la UB per a fomentar la recerca en àrees singulars com Odontologia, Podologia i Infermeria. 
Del nostre Campus s’han presentat 7 projectes. 
 
Informa que el proppassat dilluns 27 ha hagut Comissió de Recerca Rectoral: 
- Programa Beatriz Galindo del ministeri per a reincorporació d’investigadors a l’estranger. 

La UB pot sol·licitar 5 peticions. Són contractes de quatre anys, hi ha les modalitats junior 
(futur agregat/menys de 7 anys a l’estranger) i sènior (futur catedràtic/més de 7 anys a 
l’estranger). 

- Hi ha oberta una convocatòria dels programes Margarita Salas, Maria Zambrano i 
requalificació, per a postgraduats. De la convocatòria prèvia sembla que tenim un 
investigador a Bellvitge. 

- Sobre el programa INVESTIGO amb fons Next Generation, la convocatòria que finança 
l’AGAUR està aturada perquè sembla que intervenen ministeris diferents i no han acordat 
encara el tema econòmic. La convocatòria que finança el Ministeri de Ciència i Innovació 
la UB va demanar 31 places que s’han acordat per a tècnics dels CCiT en contractes de 
dos anys. 

- Informa que el Vicerector de Recerca ha comentat que haurà una campanya de material 
“obsolet” de la UB aquest any. També és molt probable que hagi una d’equipaments 
“singulars” a nivell estatal com la que es va realitzar fa 1-2 anys. 

 



 

Pel que fa als projectes del Plan Estatal I+D+i  s’han aconseguit 13 projectes per al Campus 
Bellvitge de la convocatòria 2021. 
 
En relació a la Sala de BioSeguretat, teníem un pressupost de 265.000.- per obres que s’han 
concedit a través del PIU més una part que completarà el Campus amb 40.000.-eur.  
 
Informa que s’ha aconseguit un espai al Pavelló de Govern per a 8 ó 10 congeladors de -80, 
aquest espai estarà finançat per IDIBELL en part, per a licitar l’obra es necessita una cessió 
d’espais a tercers i per la raó de què el conveni amb l’ICS d’ús del nostre edifici limita la 
possibilitat de cessió està el tema en aquest moment en els Serveis Jurídics per trobar una 
solució legal i que ens permeti de tirar-ho endavant. 
 
El Dr. Rosa informa que el Victor Arribas serà el proper representant dels estudiants a la 
Comissió de Recerca perquè el Marc Aragó ha llegit la tesi avui acabant el seu doctorat. La 
Comissió agraeix la participació in implicació del Dr. Aragó en aquesta Comissió durant els 
darrers anys. 
 
Sobre el CPR informa que ens han habilitat el 80% de l’import total que són 34.125,39.-eur. 
 

3. Ajuts de Finalització de Tesi. La darrera convocatòria no vam tenir peticions i va quedar 
deserta. El Dr Rosa creu que hauríem de mantenir aquests ajuts i fer una convocatòria al juliol 
per començar al setembre. S’acorda concedir tres ajuts de 6 mesos a 800.-eur total 4.800.- 
per ajut. 
 
Sobre la convocatòria de Retenció de Talent fins ara oferíem ajuts de 500 eur per sis mesos. 
Els assistents plantegen canvis en els criteris i requisits de la convocatòria, proposen allargar 
els ajuts a 9 mesos i augmentar el número dels ajuts, també proposen potenciar als alumnes 
que han acabat el master, proposen de fer dues modalitats (master i doctorat). El Dr Rosa 
farà una proposta de bases de convocatòria ajustada a tots els criteris que s’ha comentat a la 
comissió. 

 
4. El Dr. Rosa explica que l’equip deganal s’ha renovat i han pres possessió de nou els 

vicedegans. Per això, és un bon moment per ratificar o canviar els membres d’aquesta 
Comissió: 
 
Jose Luís Rosa López (president) 
Rosa M Garcia López (secretària, veu sense vot) 
Artur Llobet Berenguer 
Avelina Tortosa Moreno 
Fernando Fernández Aranda 
Francesc Ventura Pujol 
José López López 
Margarida Pla Consuegra 
Raúl Estévez Povedano 
Victor Moreno Aguado 
Laura Pérez Palma 
Roman Pallares Giner  
Josep Comin Colet 
Victor Arribas Payà (representant als alumnes) 
Isabel Gil Giménez (convidada, veu sense vot) 

 
  
 Amb l’acord de tots els presents, es ratifica els membres de la Comissió de Recerca. 
 
 



 

5. Torn obert de paraula. 
 
El Dr Estévez planteja la necessitat d’una centrífuga d’alta velocitat per a poc volum i potser 
faria falta cursar la petició amb un ajut singular. El Dr Llobet recolza la petició tenint el compte 
els overheads dels nous projectes i el creixement del Campus. 
 
El Dr Llobet demana si es pot fer a nivell de Campus una aplicació informàtica o un grup per 
posar material en comú entre els diferents grups de Medicina. El Dr Ventura li dóna la 
possibilitat d’enviar-ho a la llista de correu compartida d’Idibell i a la del Campus Clínic i entre 
els dos llistats queden informats tots els grups de Bellvitge. 
 
 

S’aixeca  la sessió, de la qual estenc aquesta acta, 
 

 
 

 
 
 

 
Rosa M Garcia     Vist i plau, 
Secretària 
 
 

 
Dr. José Luís Rosa 
President 
 
   

L’Hospitalet de Llobregat,   20 de juliol de de 2022 
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